
Новини від Агентства з розвитку 
бізнесу м. Славутича: 

В п'ятницю, 7 серпня 1998 року відбулася 
робоча зустріч Адміністрації та ділових кіл м. Сла-
вутича з представниками Верховної Ради України. 
Парламентську делегацію очолював голова 
підкомітету з питань зовнішньо-економічної 
діяльності та інвестицій Комітету з питань 
економічної політики В.А.Петренко. 

Ця зустріч проводилася з метою підготовки до 
2-го читання Законопроекту про Спеціальну 
економічну зону "Славутич". 

Присутні на зустрічі представники ділових кіл 
Славутича висловили свої думки та пропозиції 
щодо даного законопроекту. 


